
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:1331 Tullverkets analys

I oktober 2020, i en interpellationsdebatt om Tullverkets befogenheter att bistå 
polisen med bland annat narkotikaspårhund, sa finansminister Magdalena 
Andersson följande:

”Vad gäller Tullverkets möjligheter att utföra arbete på uppdrag av 
Polismyndigheten har den specifika situation som Boriana Åberg hänvisar till 
gjort att Tullverket just nu analyserar de juridiska förutsättningarna och även 
konsekvenserna av deras bedömning av hur lagstiftningen ser ut i dag”. Hon sa 
också: ”För mig är det givetvis viktigt att lyssna på myndighetens bedömning 
av situationen innan jag fattar beslut om hur vi bör gå vidare i denna fråga. Jag 
är därför intresserad av att höra Tullverkets analys.”

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Har ministern fått Tullverkets analys och om ja, vilka är ministerns slutsatser? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-19
Besvaras senast
2021-01-27 kl. 12.00


